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   Protokół Nr VII/11 
z VII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 17 marca 2011 r. 
 
       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Andrzej Wziątek o godz. 1000 w sali konferencyjnej 
Ratusza, na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady siódmej sesji Rady Miejskiej.  
       Po powitaniu radnych, burmistrza i wszystkich obecnych oznajmił, iż zgodnie z listą obecności, 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 
      Przewodniczący poinformował, że każdorazowy wynik głosowania - wynikający z realizacji 
porządku obrad – będzie podawany przez wiceprzewodniczącego rady – radnego Jana Szkwarka. 
Poinformował, że projekt porządku dziennego obrad sesji wszyscy radni otrzymali, jednak              
w związku z tym, że jest to sesja zwołana na wniosek burmistrza – zgodnie z przepisami ustawy 
samorządzie gminnym - wszelkie zmiany do proponowanego porządku obrad mogą być 
wprowadzone bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, z tym, że dodatkowo 
wymagana jest zgoda wnioskodawcy – czyli burmistrza. 
 
    Na pytanie Przewodniczącego, czy radni lub burmistrz mają uwagi, bądź zgłaszają dodatkowe 
propozycje do proponowanego porządku dziennego - Renata Surma – Burmistrz - zgłosiła 
wniosek o uwzględnienie w porządku obrad uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2011.  
     Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad proponowaną zmianą. 
W głosowaniu za przyjęciem wniosku burmistrza wzięło udział 15 radnych, za oddano 15 głosów. 
 
Proponowany porządek dzienny obrad przedstawiał się następująco:  
1. Otwarcie obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
   1) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach   
        inicjatywy lokalnej; 
   2) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki; 
   3) zmian w budżecie gminy na rok 2011; 
3. Zamknięcie obrad.    
    
Ad 2.  
1. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał”         
i poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą pierwszego projektu uchwały w sprawie trybu       
i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej.  
Renata Surma - Burmistrz – poinformowała, że podjęcie uchwały w tej sprawie jest uzasadnione    
z uwagi na art. 19 c ust. 1 znowelizowanej ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, która stanowi, że organ stanowiący gminy określa w drodze uchwały 
tryb i szczegółowe kryteria oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej. 
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 17 marca 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej       
w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego         
w ramach inicjatywy lokalnej.  
Mieczysław Kamiński – radny – zgłosił wniosek do przedstawionego projektu uchwały dotyczący  
zmiany zapisu § 6 ust. 1 w brzmieniu następującym: 
„§ 6 ust. 1. Decyzję o przyjęciu wniosku do realizacji podejmuje Burmistrz Bystrzycy Kłodzkiej, po 
uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Rady Miejskiej właściwej ze względu na przedmiot inicjatywy, 
przy uwzględnieniu następujących kryteriów”. 
Uzasadnia to tym, iż niezależnie czy opinia komisji rady miejskiej będzie pozytywna czy negatywna 
na etapie rozpatrywania wniosku, w dalszej części burmistrz będzie decydował    o podjęciu tejże 
inicjatywy.  
Radni, określając zasady i cedując zadania na organ wykonawczy niejednokrotnie zapominają       
o swoich kompetencjach.  
 
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 3 głosami za, przy 7 przeciwnych                                  
5 wstrzymujących się, wniosek odrzuciła. 
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     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
 

Uchwałę Nr VII/98/11 
w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego  w  ramach inicjatywy lokalnej 
- stanowiącą załącznik nr 2 

 
2. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad i poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
Renata Surma - Burmistrz – poinformowała, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim Rada 
Gminy decyduje o wyodrębnieniu w budżecie gminy funduszu sołeckiego. Podejmuje więc             
w terminie do 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy uchwałę o wyrażeniu zgody na 
utworzenie funduszu sołeckiego w następnym roku budżetowym, tj. w 2012. 
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 17 marca 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej       
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 
sołecki. 
Mieczysław Kamiński – radny – jest zdania, że zabezpieczenie skromnych środków           
funduszu sołeckiego „nie zrujnuje budżetu gminy” a wręcz przeciwnie, ożywi mieszkańców  
sołectw. Jest zdania, że w sposób właściwy i celowy zostaną rozdysponowane środki przez 
społeczność lokalną. 
Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady – proponuje, aby społeczności lokalne przystępując do 
rozdysponowania środków w ramach funduszu sołeckiego rozważyły możliwość przeznaczenia 
części środków na remont jednego z obiektów zabytkowych w postaci kapliczek lub krzyży 
znajdujących się na terenie danego sołectwa.   
 
      W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
 

Uchwałę Nr VII/99/11 
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy  

środków stanowiących fundusz sołecki 
- stanowiącą załącznik nr 3 

 
3. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad i poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zmian                
w budżecie gminy na rok 2011. 
Renata Surma - Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że zwiększenie planu                    
w wysokości 35.000 zł jest z przeznaczeniem na wypłacenie odszkodowania za przejęcie działki nr 
446/1 położonej we wsi Międzygórze – Igliczna z przeznaczeniem pod realizację zadania 
inwestycyjnego „Rozbudowa drogi gminnej w Wilkanowie” – jest to droga do Sanktuarium Matki 
Bożej Przyczyny Naszej Radości „Maria Śnieżna”. 
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 17 marca 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej       
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.  
Mieczysław Kamiński – radny – jest zdania, że droga z kostki o obecnej szerokości od krzyża do 
Sanktuarium Maria Śnieżna „troszkę szpeci”. Skoro prace się już rozpoczęły i część z nich została 
wykonana, uważa, że należy prace kontynuować.  
Podziwia ks. Adamiaka za starania i zaangażowanie w pozyskaniu środków finansowych                
z przeznaczeniem na Górę Igliczną, pomimo, iż czasami pomysły Księdza są „niezbyt trafione”.   
Renata Surma - Burmistrz – informuje, że nieprawdą jest, że prace zostały wykonane. Zadanie 
zostało wykonane w „części niespornej” , natomiast „w części spornej” żadne prace nie zostały 
jeszcze podjęte z uwagi na nie złożenie  dokumentów do inspektora nadzoru budowlanego             
z informacją o rozpoczęciu prac. 
Zwraca się do radnego z prośbą o przedstawianie Radzie precyzyjnych informacji.  
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Jerzy Adamów – radny – poinformował, że dużo pracy i zaangażowania włożył  ks. Adamiak         
w prace remontowe na terenie Sanktuarium. Jest zdania, że planowany remont drogi od 
Marianówki do krzyża musi zniwelować liczne nieprawidłowości w postaci rowów, które są powyżej 
poziomu drogi. Uważa, że rowy należy systematycznie odmulać i oczyszczać.   
Zbigniew Szczygieł – członek zarządu Województwa Dolnośląskiego - poinformował, że środki 
unijne na budowę drogi zostały pozyskane dzięki staraniom ks. Andrzeja Adamiaka. Dodał, że 
obiekt Sanktuarium na Górze Iglicznej został wyposażony w najnowszy system przeciwpożarowy 
w Polsce, pozwalający szybko wykryć zagrożenie w obrębie obiektu i otoczenia. Ustawowy zapis 
obligował wnioskodawcę do zarejestrowania drogi, której szerokość wynosi min 5 metrów. 
Mieczysław Kamiński – radny – podziękował przedmówcy za to, iż jako członek zarządu 
Województwa Dolnośląskiego przyczynił się do pozyskania wielu  środków finansowych                   
i realizacji zadań na terenie Gminy. 
Pani Burmistrz w imieniu swoim oraz radnych wręczyła Panu Zbigniewowi Szczygłowi kwiaty           
i podziękowała za dotychczasowe ogromne wsparcie i zaangażowanie w lokalne potrzeby naszej 
Gminy.  
Dariusz Krzemiński – radny – zaproponował aby Panu Zbigniewowi Szczygłowi nadać tytuł 
honorowego obywatela miasta. 
 
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, przy 1 przeciwnym 
podjęła:   

 
Uchwałę Nr VII/100/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 
- stanowiącą załącznik nr 4 

 
Ad. 3. Zamknięcie obrad. 
Rada Miejska na prośbę Pani Burmistrz minutą ciszy uczciła pamięć ofiar poległych w Japonii. 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował radnym za czynny udział              
i zamknął obrady siódmej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej. 
 
     


